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Referat af fremskyndet bestyrelsesmøde mandag d. 20. august 2018 
Mødedato blev fremskyndet pga. dagordenens punkt 1. 

 
Deltagere ved mødet:  
Annette K. Jensen, Kristoffer Strama, Peter Fritzbøger, Johnny Bidstrup, Kristian Sørensen 
 
Punkt 1. 
Helsingør Kommunes dispensation fra dige beskyttelse til at gennembryde dige ved boliger i 
Rørtang - LP 1.109 (dokumentet kan ses på vores hjemmeside).  
 
Baggrund: 
Bestyrelsen har (af store omveje) fået kendskab til, at Helsingør Kommune har givet dispensation 
til gennembrydning af dige to steder. Gennembrydning skal ske, fordi bygherre vil etablere 
gennemgange fra den kommende bebyggelse ind til vores sti. Dispensationen er givet uden at 
grundejerforeningen er blevet hørt eller informeret. Etableringen af disse gennemgange vil 
medføre, at foreningen skal afgive dele af vores fællesarealer til tredje mand - altså krænkelse af 
vores ejendomsret. 
 
Beslutning: 
Enig bestyrelse har besluttet, at protestere imod krænkelsen af vores ejendomsret og følge sagen til 
dørs. 
Første brev til Forvaltningen er afsendt (brevet kan ses på hjemmesiden). 
 
Punkt 2. 
Beskæring af træer mellem nr. 60-62 samt 71-89. 
 
Efter formandens henvendelse til kommunen er der foretaget beskæring, men kun omkring 
containere. Formanden følger op hos kommunen. 
 
Bestyrelsen har besluttet, at de efterhånden store træer langs stamvejen skal opstammes, så vi ikke 
selv får problemer med en frihøjde til biler på de lovmæssige 4 m over vejbanen. Arbejdet vil blive 
udført af vores gartner. 
 
Punkt 3, 
Vejhjørne ved nr. 19. 
 
Hjørnet er endnu ikke blevet repareret, da temperaturen ifølge entreprenøren har været for høj til at 
asfalten kan størkne korrekt.  
 
 
 
 
 
 
Kristoffer Strama 
referent 


